
Protokoll möte Fotbollssektionen 2022-11-09 
Närvaro: Ida Johansson, Henrik Andersson, Maria Engström, Alexandra Nordh, Elin Jakobsson,  

Anders Hahlin, Eva Hahlin, Binyam Solomon, Samuel Hermansson, Jenny Röckner, Björn Sundgren 

1. Inledning och val av sekreterare för mötet – Maria Engström 

2. Närvaro med presentationsrunda 

3. Godkännande av dagordning 

4. Föregående möte 

5. Diskutera ramar för Röbäckscupen 

a. Ida och Alexandra har haft möte med några ur styrelsen för att diskutera strategiska 

frågor kring Röbäckscupen. Fotbollssektionen uppmanades av styrelsen att ta fram 

ett förslag till ekonomiskt upplägg som ska stämmas av med styrelsen inför 

uppstartsmötet för Röbäckscupen 2023 under nästa vecka. Beslut: Fotbollssektionen 

föreslår att fem procent av cupens vinst ska sättas undan för att täcka kostnader i de 

fall som det ekonomiska resultatet riskerar att bli negativt. 

6. Uppföljning av FB-ledarenkäten som ledarna svarat på efter avslutad säsong.  

Respektive arbetsgrupp fångar upp synpunkter som berör det egna uppdraget.  

a. Tävling 

i. Önskemål att ordna en skrivare till klubbstugan 

b. Arena  

i. Arenagruppen, Johan B och RAAB får ett separat utskick gällande det som 

framkommit kopplat till arenan 

c. Laghälsa   

i. Löpande avstämning mellan lagen och styrelsen, finns alltid jobb att göra för 

Laghälsa i löpande kontakt. Stora krav ställs på och av de äldre lagen. 

d. Domare  

i. Det mesta har fungerat bra, dock har det i vissa fall varit domare som inte 

har dykt upp i tid eller tillräckligt förberedda. 

e. Material 

i. Ida skickar info i särskild ordning till Alexander och Henrik 

f. Ekonomi  

i. Ida skickar info i särskild ordning till Lisa 

g. Utbildning  

i. Uppskattat att arrangera tränarutbildningarna på hemmaplan när det är 

möjligt. Ida kommer sammanställa åsikterna kopplat till värdegrundsfrågor 

och skicka till utbildningsgruppen.  

7. Information från styrelsen – ingen representant närvarande på mötet 

8. Aktuellt i arbetsgrupperna  

a. Laghälsa – Samuel Hermansson välkomnas till arbetsgruppen! Behov finns hos A-

lagen att tillsammans med Laghälsa att diskutera olika frågor som lagen behöver 

hjälp med, möte planeras i december-januari. 

9. Fortfarande behov av representant till valberedningen – Alexandra Nordh anmäler sig som 

frivillig från fotbollssidan.  

10. Värdegrundsfrågor  

a. Diskussion kring hur Röbäcksspelare (såväl fotboll som innebandy) beter sig 

gentemot spelare från andra lag – konkurrens på plan ska inte följa med utanför 

arenan. 



11. Övriga frågor 

a. Möte Umeå FC – kallelse skickad till RIF, alla klubbar uppmanas att skicka en 

representant i ledande befattning till mötet torsdag 10 november. Beslut: Ida frågar 

Johan F om han har möjlighet att gå på mötet, andra representanter välkomnas 

också. 

b. Behov av ny sammankallande till fotbollssektionen.  

12. Kommande möte – 15 februari klockan 18.30, Klubbstugan 


